
Protokol z zebrania Zarzadu Fundacji
Dziedzictwa Polskiego w Afryce Poludniowej

Houghton, 30 czerwca 2006 r.

1. Powitanie

Zebranie otworzyl Prezydent Fundacji, A.Kiepiela, witajac czlonkow
Zarzadu drugiej kadencji.

2. Odczytanie protokolu Z ostatniego zebrania Zarzadu.

L.Wierzbicka odczytala protokol z ostatniego zebrania Zarzadu z dnia 17
lutego 2006 r. W trakcie dyskusji J.Cort zglosila zazalenie, ze nie byla
fermeleie-zawiadomiona 0 zebraniach z 171utego2006 r. oraz z 27
pazdziemika 2003 r. W obu wypadkach przebywala w Kapsztadzie.
Ustalono, ze:
a) zawiadomienia 0 zebraniu maja bye pisemne;
b) do dwoch tygodni po zebraniu kazdy czlonek Zarzadua otrzymac

sprawozdanie.
J.Cort upomniala sie tez 0 poprawke do protokolu w sprawie wyborow w
Radzie Polonii. B.Kukulska zglosila taka poprawke telefonicznie
sekretarzowi, L.Wierzbickiej, oraz przeslala fax z wnioskiem
kwestionujacym te wybory.
W podsumowaniu dyskusji Prezydent A.Kiepiela stwierdzil, ze:
a) wnioski do protokolu mozna zglaszac dopiero na nastepnym zebraniu;
b) nikt nie moze uzywac naszej Fundacji do rozgrywek personalnych ani
w sprawach dotyczacych innych organizacji.
Z kolei A.Romanowicz poprosil, aby:
a) dolaczyc do protokolu informacje, ze poczestunek w Muzeum Wojska
Polskiego w Warszawie z okazji promocji ksiazki F.Sochy-Paprockiego
zostal sfmansowany przez Stowarzyszenie Technikow Pol skich w RPA -
-R 3000.00;
b) stanowczo uscislic, ze Fundacja miala sie wlaczyc do obchodow 25-1e-
cia powstania pomnika Katynskiego pod pewnymi warunkami, ktore
Zarzad ustalil na zebraniu w dniu 17 lutego br. Poniewaz zaden z tych
warunkow nie zostal spelniony, Fundacja nie wziela udzialu w



organizowaniu uroczystosci. Oczywiscie, gratulujemy Zjednoczeniu
Polskiemu w Johannesburgu udanej imprezy.

3. Odczytanie protokolu z ostatniego Wain ego
Zgromadzenia.

L.Wierzbicka na wniosek A.Romanowicza odczytala protokol z
ostatniego Walnego Zgromadzenia Fundacji z dnia 10 czerwca br.
J.Cort zglosila swoje uwagi dotyczace prawa glosu czlonkow
honorowych. Postanowiono ewentualne zmiany statutowe
przedyskutowac na nastepnym zebraniu.

4. Rozdzielenie funkcji w Zarzadzie.

Podana zostala i przeglosowana kandydatura A Romanowicza na
pierwszego wiceprezydenta Fundacji.Na drugiego wiceprezydenta padly
dwie kandydatury: J Sadowskiego i Z.Sulej. Wybrana Z.Sulej
zrezygnowala z tej funkcji na rzecz zajecia sie Archiwum. Z dwoch
kandydatow na skarbnika: St.Wojtasika i M.Kukulskiego przeglosowano
St.Wojtasika. Na koncu wybrano na sekretarza L.Wierzbicka, jedyna
kandydatke.

Sklad Zarzadu:
Prezydent - A.Kiepiela
I Wiceprezydent - A.Romanowicz
II Wiceprezydent - J.Sadowski
Kierownik Archiwum - Z.Sulej
Sekretarz - L.Wierzbicka
Skarbnik - St.Wojtasik

Czonkowie:
K.Lech
H.Sulej
J.Cort
M.Kukulski

5. Projekty prac do wykonania w okresie drugiej kadencji.

Zarzad zgodzil sie na wniosek Prezydenta, by kazdy czlonek przeslal
swoje pomysly A.Kiepieli do konca lipca br.

6.Finanse - St.Wojtasik.



Stan konta w dniu 30 czerwca 2006 r. - R 28803.00.
J.Cort poprosila 0 podanie liczby czlonkow Fundacji.Trzeba policzyc, ilu
nam zostalo czlonkow- zalozycieli, ilu mamy czlonkow honorowych i
wspierajacych, ilu nowych czlonkow wstapilo do organizacji na ostatnim
Walnym Zgromadzeniu ( do ostatecznego ustalenia na nastepnym
zebraniu Zarzadu ).
A.Romanowicz poinformowal, ze 0 20 tysz. Zlotych dofinansowania
naszej dzialalnosci przez Senat RP juz wystapilismy. Do konca wrzesnia
musimy zlozyc wniosek na rok2007. Zajrnie sie tym A.Romanowicz, a
A.Kiepiela poprzez swoje kontakty osobiste z ludzmi, ktorzy
bezposrednio w Polsce 0 tym decyduja, postara sie uzyskac pozytywna
decyzje. J.Sadowski przypomnial, ze pod koniec tamtego roku dobre imie
polonii poludniowoafrykanskiej zostalo w Kraju mocno nadwerezone
i dofinansowania na rok 2005 Fundacja nie dostala. Obecnie, a wie to
dzieki Ambasadzie RP w Pretorii, donacje z Senatu sa przyznawane
poszczegolnym organizacjom tylko poprzez Rade Polonii. Potwierdzil to
A.Kiepiela i zaproponowal, by Fundacja Dziedzictwa Polski ego zostala
czlonkiem Rady Polonii.
Wejscie Fundacji do Rady Polonii zostalo przez Zarzad przeglosowane
Prezydent, A.Kiepiela, spotka sie w tej sprawie z Prezesem Rady Polonii,
Jackiem Fastynem.
W podsumowaniu A.Kiepiela wymienil strategie, dzieki ktorym
powiekszymy srodki dochodu:
a) poprzez Wspolnote Polska;
b) poprzez Ambasade, ktora przyznaje donacje m. in. na kulture i sztuke;
c) poprzez skladki.

7.Korespondencja

Prezydent, A.Kiepiela, otrzymal trzy listy: od A.Romanowicza, od Prof.
A.Krzychylkiewicz I od B.Kukulskiej. Sprawy w nich poruszone
posrednio dotycza naszej Fundacji. A Kiepiela zdecydowal, ze odpowie
na nie osobiscie. Jezeli w\w osoby beda nieusatysfakcjonowane, Komisja
Rewizyjna Fundacji jest do ich dyspozycji.
Na koniec A Romanowicz zaapelowal, by raz na zawsze skonczyc z
praktyka pomowien, szkalowania I oszczerstw, ktora zainfekowala nasze
zycie polonijne, a J.Sadowski 0 poszanowanie wzajemne wsrod dzialaczy
polonijnych.



8.Wolne wnioski

Zebranie zakonczylo sie milym akcentem. A.Romanowicz zaprezentowal
na komputerze zdjecia z promocji w Warszawie ksiazki F.Sochy-Paproc-
kiego. Oczywiste jest, jak wiele dobrego'dla wizerunku naszej Fundacji
przynioslo wydanie tych wspomnien w pblsce.

ProtokolowalatJ-; Wierzbicka.
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